



Älmhult Linnébygdens Ridklubb
Bockatorp 2
343 90 Älmhult

Protokoll 3, för Älmhult Linnébygdens Ridklubb
2024-04-21

Närvarande: Malin Karlsson, Malin Peltola,
Maria Jönsson, Ulf Almlad, Andreas Bertilsson,
Sofie Tillemark, Linnéa Bröchner, Ulrika
Wahlgren, Anna Ingemarsson

Frånvarande: Anna Andersson

§ nr	Ärende	Ansvarig
§	Mötet öppnas Malin Peltola hälsade alla välkomna.	
§	Val av justeringsman Sofie Tillemark valdes till att jämte ordföranden justera dagens protokoll.	
§	Föregående protokoll Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.	
§	Rapporter Ekonomi: Ligger fortsatt enl plan Ungdomssektionen: Ska ha årsmöte kommande vecka Tävlingssektionen: Rapport skickades ut innan mötet: Tävlingssektionen har tagit beslut om att ställa in tävlingen som var planerad till v.17. Information ska läggas ut. Styrelsen är väldigt tydliga med att vi framåt inte vill ställa in några tävlingar utan ser att genomför dessa enligt plan. Tävlingssektionen ska återkomma med förslag på ersättande aktivitet. På mötet togs nedan upp: Ansökan för SM i WE 2025 är inskickad. Anna I, Malin K och Carolina har suttit ner och gått igenom stora drag runt ett SM, nu inväntas beslut. Det planeras för en Pay and WE 16/6, samt en 3-momentstävling i WE under hösten. Ridskolan: Rapport skickades ut innan mötet: Under denna punkten var Johanna Larsson och Sandra Moberg på plats. Ridlektionerna har börjat bedrivas utomhus, vilket är uppskattad av alla. 194st elever är inskriva på ridskolan, inkl grupper som ej bedriv varje vecka. Vårterminen sträcker sig till v.25, därefter följer två veckors ridläger innan personal och hästar går på semester v.28-v.31. Anmälan till höstterminen kommer öppnas inom kort.	

Utöver ordinarie verksamhet bedrivs aktiviteter:

- Lovaktiviteter har genomförts på sport- och påsklov med ridläger och minihoppning. Ridlägren har varit fortsatt populära.

- Pay and Jump har genomförts vid ett tillfälle, nästa är på söndag 21/4. Har även detta varit uppskattat med deltagare från ridskolan men framförallt privatryttare från andra föreningar. Ca 40 – 50 starter har varit normalfallet.

- Nybörjarkurs för vuxna genomförs löpande under vårterminen – från höstens 4 deltagare har utökats till 8 deltagare denna termin.

- Tävlingsgruppen fortsätter sin verksamhet som tidigare terminer.
- Förberedelsegrupp är ett nytt inslag för vårterminen med syfte att förbereda ett antal elever för tävlingsgruppen, både praktiskt och teoretiskt med fokus på förberedelser inför att kunna ta Grönt Kort.

- Minispecial är också en ny aktivitet för vårterminen, ett komplement till ridskolans ordinarie ridgrupper. Målgruppen är de som vill fokusera mer på hoppning men som inte är redo att rida i en ordinarie hoppspecial.

- Drop-in anordnas varje fredag, med tema dressyr och WE växelvis. Ett tillfälle för de som är intresserade av WE att rida mer regelbundet.

Utöver dessa ordinarie aktiviteter är Sandra under uppstart med para-ridning, med bland annat byggnation av ramp. Förhoppningen är att kunna planera för en uppstartsaktivitet under tidig sommar, alternativt tidig höst.

På mötet togs nedan upp:

Ett antal nya sadlar behövs till skolhästarna. Här finns sponsorpengar undanlagt för detta samt så går klubben in utifrån budget, och stöttar med extra medel för att få möjlighet att ta ut en sadelprovare.

Förslag finns på att ta ett föl på skolhästen Soley för att arbeta med att ta fram en egen skolhäst från grunden.

Styrelsen har röstat om förslaget och beslutet som togs är att detta inte är en satsning vi ser att vi har möjlighet att göra under detta verksamhetsåret.

Styrelsen är mycket positiva till idén, men känner att det innebär för mycket risker, kontra det som det skulle ge oss. Men det är något vi gärna ser att man jobbar vidare med framöver.

Web- och informationsektionen:

Rapport skickades ut innan mötet:

Sofie har fixat nya snygga lappar till toaletter och andra utrymmen i stora ridhuset som sattes upp under fixardagen.

Malin K har sammanställt chipsförsäljningen och skickat in beställningen.

Förtjänsten blev ca 5120kr. Vi kommer få några påsar över att sälja vid tex tävling eftersom dessa beställs i jämna 18-pack.

Information om Joyna har skickats ut som nyhetsbrev till alla medlemmar.

Mycket aktivitet på sociala medier, det händer mycket på klubben vilket är väldigt roligt.

Många nyheter upplagda på hemsidan, så som presentation av styrelsen, presentation av Jessica, påminnelse om sommarens ridläger, fixardagen, Joyna och träningen för Tina Brunskog.

Cafeteriasektionen:

Rapport skickades ut innan mötet:

Ska ha möte den 6/5.

Väldigt uppskattat att ha US:s hjälpande händer under maskeradhoppsningen/minhoppsningen i samband på påsk aktiviteterna, hoppas vi kommer att ha lika bra uppslutning framöver.

Linnéa har beställt en Muurikka, och har även varit i kontakt med lite olika företag för att ev få till lite sponsring till cafeterian, hoppas på att få lite närmare besked framöver.

Träningssektionen:

Rapport avlades på mötet:

Jessica Nyman var på plats under denna punkten.

En sammanställning av enkäten, som delats via utskick samt i pappersform har sammanställts. Strax över 30st svar har inkommit sammanlagt.

Det som önskas av våra medlemmar är:

- Clinic hoppning och dressyr. Gärna på helger
- Körning, tömkörning, voltige. Önskas även till ridlektioner.
- Käpphästtävling
- Löshopping
- Islandshästräningar
- Horsemanship.
- Terränghinder på hemmaplan
- Skogsmulleridning/hobbyridning (ej lektioner, mer skogsridning)
- Stallvärdar
- Bussresor till tävlingar tex Flasterbo, Göteborg m.fl.
- Mer klubbhoppning, Pay and Jump och programridning Pay and Ride (här behöver samarbetet mellan olika sektioner bli bättre för att kunna hjälpas åt att hålla i dessa aktiviteter)
- Träning för ryttare
- Möjlighet att hyra ridskolehäst för privatträningar.

För att visa att våra träningar håller igång önskas att det läggs ut mer information på hemsidan, underlag skickas till Malin K så uppdaterar hon.

Vid bussresor kan styrelsen bidra med bensin/US stå för bensin beroende på aktiviteten.

Paddocken – staket behöver fixas, samt underlag. Underlaget är harvat, och staketet kommer att ses över framöver.

Vi har fått ok att rida på Strömsnäsbruks Ridklubbs nya terrängbana utan kostnad. De har en liten bana som är perfekt för att testa på att rida

	<p>terräng.</p> <p>Den 15/5 och 29/5 kommer Tina Brunskog igen och håller träning. WE träning den 9/5 med öppen bana kommer att hållas.</p> <p>Privatstall: Rapport avlades på mötet: Ulf och Ulrika har haft möte med privatstallet, med målet att börja blicka framåt. Ulrika och Ulf fortsätter att jobba på och ser över fler saker efterhand. Gällande ombyggnationen finns det förslag gällande självdraglösning som ventilation.</p> <p>Hagar: På mötet presenterades en plan på hur man redan nu kan skapa några nya hagar. Denna planen har beslutats av styrelsen att gå vidare med. Det kommer att utökas med en ny hage vid cykelvägen, bakom en befintlig hage som används idag. Den stora hagen mellan stora utebanan och dammen kommer att delas i fyra olika hagar. Detta kommer att göra det möjligt att vila hagarna borta vid uppställningen. Här vill styrelsen också vara noggranna med att poängtera att personalen ej kommer att släppa ut uppstallade hästar i dessa nya hagar, utan här gäller de vanliga rasthagarna. Vill man ha sin häst i dessa nya hagar får man själv efter dialog med övriga uppstallade, flytta sin häst till dessa.</p>	
§	<p>Övriga frågor</p> <p>Fixardag/Städdag 14/4: Ett rejält ryck togs med de allmänna ytorna i stora ridhuset. Alla toaletterna grovstädades från golv till tak, läktaren sopades, blommor planterades, utemöbler plockades fram och småsaker för det allmänna intrycket fixades till och håller på att fixas till. Stort TACK till alla som deltog.</p> <p>Avdelning för second hand ridkläder/utrustning: Maria och Anna A har kollat utrymme, men har inte hittat något lämpligt utrymme på anläggningen. Förslag på gamla klubbbrummet i gamla stallet kom fram på mötet, nycklar ska ordnas för att kolla vidare.</p> <p>Konsultuppdrag Jessica Vindsierna: Rapport skickades ut innan mötet:</p>	

	<p>Jessica har under sin första vecka varit i stallet mellan 7-11 för att hänga med i personalens vardag. Ansvarsfördelning och rollbeskrivningar, process vid sjukdom/frånvaro behöver ses över. Förslag på en workshop med personal och styrelse finns för att bli planera kommande verksamhetsår.</p> <p>Översiktsplan med kommunen: Malin P, Andreas och Ulf har varit på möte med kommunen. Vi har lite synpunkter på hur planen ser ut för föreningens marker och tillgänglighet och kommer skicka in vår input kring det.</p>	
§	Mötets avslutning	

Älmhult den 21/4 2024

.....
 Malin Karlsson , sekreterare

.....
 Malin Peltola, ordförande

.....
 Sofie Tillemark, justeringsman